
Zápisnica 
zo šiesteho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 04. decembra 2015 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Ing. Mária Ábelová, Mgr. Pavol Kostolník, Fridrich Buzáš, PhDr. Andrea 
Vranková, Jana Kiková, Ing. Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Ing. Marián Vrabec, Bc. Jozef 
Gregor 
 
Počet prítomných občanov: deväť 
 
P r o g r a m :  
 1/  Otvorenie zasadnutia    
 2/  Schválenie programu rokovania 
 3/  Procedurálne otázky 
 4/  Kontrola plnenia uznesení 
 5/  Čerpanie rozpočtu za III. štvrťrok 2015 
 6/  Stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu s výhľadom ku koncu roka a 
      návrh rozpočtu na r . 2016 – 2018 
 7/  VZN č. 2/2015 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 8/  VZN č. 3/2015 o miestnych daniach  
  9/ Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2016 
10/ Odsúhlasenie členov Ústrednej  inventarizačnej komisie z radov poslancov   
11/ Návrh na udelenie dotácií podľa VZN č.  4/2013 
12/ Vyhodnotenie činnosti komisií pri OZ v Lužiankach 
13/ Rôzne /  kúpa domu, žiadosti :  o prenájom sály, dotáciu, odkúpenie pozemku, výstavba  
       haly, príspevok na kultúrne podujatie, kanalizácia  - financovanie      
14/ Diskusia 
15/ Návrh na uznesenie  
16/ Záver   
 
 
 Starosta obce otvoril šieste riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania- 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Marián Vrabec a Pavol Kostolník. Zároveň 
jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Stanislav Beňo, Andrea 
Vranková, Jana Kiková ako aj program šiesteho riadneho zasadnutia OZ (všetci za). 
 
 Hlavná kontrolórka obce Alena Remenárová predniesla kontrolu plnenia uznesení. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo čerpanie rozpočtu na III. štvrťrok 2015. Poslanec 
Milan Cabánek za finančnú komisiu odporučil čerpanie rozpočtu  schváliť. Poslanec Pavol 
Kostolník uviedol, že predložená tabuľková časť je trochu nezrozumiteľná a navrhol ju 
zjednodušiť. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 
2015 (všetci za). 
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 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu 
rozpočtu na roky 2016 až 2018. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo 
rozpočet obce na rok 2016. Zároveň vzalo na vedomie návrh rozpočtu na roky 2017 a 2018 
(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh VZN č. 2/2015 „O poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady“. Poslanec Stanislav Beňo uviedol, že nakoľko nám vzrástli 
náklady za vývoz odpadu, bolo by potrebné preveriť, koľko ton odpadu sa vyvezie z obce pri 
jednom zbere. K tomuto názoru sa pripojil aj Milan Cabánek. Poslanec Pavol Kostolník 
uviedol, že v iných obciach vyvážajú odpad raz za týždeň a v našej obci len raz za 14 dní. 
Starosta obce uviedol, že aj v iných obciach združených v ponitrianskom združení sa odpad 
vyváža raz za 14 dní. Poslanci OZ upravili návrh výšky úhrady za odobratý stavebný odpad 
od občanov z 0,050 €/kg na 0,015 €/kg. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo VZN 
č. 2/2015 „O poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady“ (proti bol Buzáš, 
zdržala sa Kiková, ostatní za) 
Hlasovanie : 
Celkový počet poslancov :                 9 poslancov 
Počet prítomných poslancov : 9  poslancov 
„Za“ hlasovalo:   7  poslancov  
„Proti“  hlasovalo :   1  poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:  1  poslancov            
 
  Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo poskytnutie  príspevku  
3 ks lístkov na vývoz komunálneho odpadu v roku 2016 zdarma, občanovi s trvalým pobytom 
v obci Lužianky, ak dovŕšil  70 a viac rokov života k 31.12.2015. V prípade manželského 
páru si nárok uplatní jeden z nich. Súčasne obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie  3 ks 
lístkov na komunálny odpad zdarma pre držiteľov preukazu ZŤP občanovi do veku 70 rokov 
k 31.12.2015, maximálne v počte  3 ks na domácnosť (všetci za). 
 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo VZN č.3/2015 „ 
O miestnych daniach“ 
Hlasovanie : 
Celkový počet poslancov :                 9 poslancov 
Počet prítomných poslancov : 9  poslancov 
„Za“ hlasovalo:   9  poslancov  
„Proti“  hlasovalo :   0  poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:  0  poslancov 
 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2016. 
Poslanec Stanislav Beňo navrhol, aby do plánu kontrolnej činnosti bola doplnená kontrola 
pohonných hmôt kosačiek a osobného automobilu Felícia. Takto doplnený plán kontrolnej 
činnosti na prvý polrok 2016 poslanci  OZ schválili (všetci za). 
 
       
      Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a jednohlasne schválilo za členov do 
ústrednej inventarizačnej komisie z radov poslancov týchto poslancov OZ : 
1/   Ing. Marián  Vrabec 
2/   Milan  Cabánek  
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 Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo a schválilo vyhodnotenie komisií pri OZ 
v Lužiankach a jej členov za rok  2015 a  odmenu pre členov redakčnej  rady (všetci za). 
 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo výšku dotácie pre 
občianske združenia podľa VZN obce č. 4/2013 pre rok 2016 nasledovne: 
MO SZZ                 1 800,-€ 
ZO JDS         2 000,-€ 
SČK             500,-€ 
DHZ                       1 100,-€ 
PZ Berbecíny            800,-€ 
ZO CHPH                 450,-€ 
Lužiančanka           1 000,-€ 
Lúč          1 000,-€ 
 
  
  Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo bezplatný prenájmom priestorov Kultúrneho domu 
v Lužiankach na spoločenskú akciu organizovanú  Poľovníckym združením  Berbecíny v roku 
2016 (všetci za).  
 

Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo bezplatný prenájmom priestorov Kultúrneho domu 
v Lužiankach na spoločenskú akciu organizovanú Základnou školou s materskou školou 
Lužianky v roku 2016 (všetci za).  

 
      Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo žiadosť p.  Líšku  o odkúpenie nehnuteľnosti. 
Obecné zastupiteľstvo  schválilo spôsob prevodu –priamy predaj  nehnuteľností, 
nachádzajúcich sa v k.ú. Lužianky, zapísaných v LV č. 1236, ako parc. č. 266/4 – dom    
o výmere 42 m2.  
 
   Obecného zastupiteľstvo v Lužiankach prijalo uznesenie č.101/2015 v nasledovnom znení: 
  
 
     Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach  prerokovalo žiadosť p.  Líšku  o odkúpenie 
nehnuteľnosti. Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach  schvaľuje spôsob prevodu –priamy 
predaj  nehnuteľností, nachádzajúcich sa v k.ú. Lužianky, zapísaných v LV č. 1236, ako parc. 
č. 266/4 – dom    o výmere   42  m2.  
 
Hlasovanie :    Počet poslancov :             9 
                        Prítomní :                         9     
                       „Za“ hlasovalo:                 9 
                       „Proti“ hlasovalo:             0 
                       „Zdržal sa hlasovania“ :   0 
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Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  Jozefa  Vilhema  o odkúpenie 
nehnuteľnosti vo vlastníctve obce. Obecné zastupiteľstvo sa dohodlo, že o odpredaji 
nehnuteľnosti rozhodne až po  doriešení vecného bremena s novovybudovanou verejnou 
kanalizáciou (všetci za). 

 
      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  Kornélie Buzášovej o poskytnutie 
príspevku vo výške  500,- € na usporiadanie kultúrnej akcie (Kysucký prameň z Oščadnice)  
Poslanec Stanislav Beňo chcel vedieť, kde sa akcia uskutoční. Poslanec Fridrich Buzáš 
uviedol, že akciu plánujú uskutočniť v „Pohostinstve pri Lipe“. Poslanec Stanislav Beňo 
uviedol, že takúto kultúrnu akciu by mala zorganizovať obec a mala by sa uskutočniť v sále 
kultúrneho domu. Poslanec Jozef Gregor uviedol, že kultúrnu akciu, organizovanú súkromnou 
osobou obec nemôže dotovať. K tomuto názoru sa pripojil aj Marián Vrabec. Po prerokovaní 
obecné zastupiteľstvo žiadosť o dotáciu neschválilo. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a neschválilo žiadosť Renáty Palovej o finančnú 
výpomoc na zakúpenie  hygienických potrieb pre jej dcéru Karin Palovú (všetci za). 
 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť OFK v Lužiankach  o dotáciu na činnosť 
mužstva internacionálov, a túto  žiadosť  na návrh poslanca Milana Cabánek  požiadalo OZ 
prehodnotiť (zdržal sa Buzáš a Kostolník, ostatní za). 
 
 

Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo žiadosť OFK v Lužiankach o poskytnutie dotácie 
na výrobu a montáž plastových okien na budove obce a túto žiadosť  schválilo vo výške  cca  
4200,- € s DPH.  Spôsob financovania bude doriešený (všetci za). 

 
 

            Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo predloženú  projektovú dokumentáciu na výstavbu 
skladovacej haly  v areály firmy TEKOS SLOVAKIA, s.r.o. Nitra,  a  výstavbu predloženej 
haly  vzalo na vedomie. 
 

 
Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo žiadosť o poskytnutie finančnej podpory pre 

Slovakia Taekwon-do Aliance, Počašie 66, Lužianky zaoberajúcou sa výučbou Kórejského 
umenia v telocvični ZŠ s MŠ. Starosta obce uviedol, že pred tréningom aj po ňom sú deti 
nedisciplinované a musel ich upozorniť. K tréningom sa vyjadril aj tréner, ktorý uviedol, že 
nezvládnuteľné deti z tréningov vylúčia. Poslankyňa Andrea Vranková navrhla, aby cvičitelia 
vyberali za tréning peniaze od rodičov. Poslanec Fridrich Buzáš navrhol, aby obec platila 
prenájom telocvične určitú dobu a potom  sa situácia opäť prehodnotí. K týmto navrhol sa 
pripojil aj poslanec Milan Cabánek. Obecné zastupiteľstvo po pripomienkach poslancov 
schválilo úhradu prenájmu telocvične obcou vo výške  7,- € / 1 hod. (všetci za). 

 
 

Obecného zastupiteľstva prerokovalo a schválilo kúpu nehnuteľnosti,  k. ú. Lužianky, 
parcely č. 15/1    zastavané plochy a nádvoria o výmere 391 m2, parc. č. 15/1 dom so 
súpisným číslom 383   na ulici Obežná 2, po zosnulej   Terézii Janíkovej  pre potreby obce na 
zriadenie  pamätnej izby (všetci za). 
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Obecného zastupiteľstvo prijalo uznesenie č.103/2015 v nasledovnom znení: 
 
      Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schvaľuje  kúpu nehnuteľnosti,  k. ú. Lužianky, 
parcely č. 15/1    zastavané plochy a nádvoria o výmere 391 m2, parc. č. 15/1 dom so 
súpisným číslom 383  na ulici Obežná 2, po zosnulej   Terézii Janíkovej  pre potreby obce na 
zriadenie  pamätnej izby.  
Hlasovanie :   Počet poslancov :            9 
                       Prítomní :                        9              
                      „Za“ hlasovalo:                9  
                      „Proti“ hlasovalo:            0 
                       „Zdržal sa hlasovania“:   0     
   
 
            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odsúhlasilo prijatie úveru zo Všeobecnej 
úverovej banky, a. s.,  podľa Zmluvy o termínovanom úvere vo výške  1 500 000,- EUR, so 
splatnosťou 12 mesiacov, za účelom výstavby kanalizačnej siete v obci Lužianky, so 
začiatkom čerpania  december 2015 - s úrokovou sadzbou  1M EURIBOR + 0,99 % p.a.   
Zároveň obecné zastupiteľstvo  odsúhlasilo zabezpečenie úveru podľa „Zmluvy 
o termínovanom úvere“, vo forme vystavenia vlastnej blankozmenky  obcou   Lužianky 
a podpísania „Dohody o vyplňovacom práve k blankozmenke“  uzavretej medzi Obcou 
Lužianky a Všeobecnou úverovou bankou, a.s. (všetci za). 
 
 V diskusii starosta obce uviedol, že práve prebieha preberacie konanie kanalizácie 
obce a začalo sa aj kolaudačné konanie. Mária Šaulíková z Tatranskej ulice požiadala 
o úpravu cesty, nakoľko im dažďová voda steká do domov. Zároveň požiadala, aby sa cesta 
na Tatranskej ulici nezvyšovala. Starosta obce uviedol, že cesta sa nebude zvyšovať, ale pôjde 
ešte nižšie. Poslanci OZ sa dohodli na stretnutí v nedeľu, 06. 12. 2015 o 13.00 hod. z dôvodu 
kontroly kanalizácie obce. 
Marek Lauko upozornil na rigol pred obecným úradom a uviedol, že dažďová voda bude stáť 
na cesta. Poslanec Stanislav Beňo uviedol, že takto vybudovaný rigol bol najlepším riešením. 
Poslanec Pavol Kostolník uviedol, že príjem za ubytovacie zariadenia je nízky. Navrhol tento 
stav prešetriť. 
Stanislav Beňo chcel vedieť, ako pokračuje jednanie ohľadne transformátora na Závodníkovej 
ulici. Starosta obce uviedol, že v nasledujúci týždeň sa uskutoční jednanie s dotknutými 
účastníkmi v Západoslovenských elektrárňach. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil šieste riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                  Marián Vrabec             Pavol Kostolník 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


